
Geacht college en leden van de raad. 
 
Op de gemeentelijke agenda zag ik dat er een discussie avond gehouden wordt op 15 maart in Zaal 
Reimink. 
Ik zou hierbij mijn mening/opmerking  door willen geven omdat ikzelf hierbij niet aanwezig kan zijn. 
In het verleden zijn er bij nieuwbouwwijken vaak bomen aangeplant dicht tegen de erfgrens van de 
woningen. 
Als men dan enkele (tientallen) jaren verder is zijn deze bomen inmiddels zo groot geworden dat 
met name de op het westen gelegen tuinen in de namiddag en avond compleet in de schaduw 
komen te liggen. Juist op deze momenten is het fijn om nog van de zon te genieten. 
Ik merk dat deze mening ook vaak gedeeld wordt door verschillende inwoners die met deze situatie 
te maken hebben. 
(De algemene tendens is dan wel vaak dat men denkt dat de “gemeente” wel wil aanplanten maar 
vervolgens geen enkele boom meer wil kappen, dus ook niet als ze voor overlast zorgen, bv ook in 
het najaar altijd de dakgoten en de tuin vol met blad en eikels.) 
Mijn idee is om hier in de toekomst wat meer rekening mee te houden en in de gevallen waar de 
situatie zich al voordoet deze hoge bomen tijdig  te kappen als mensen dit als overlast gaan ervaren. 
Er kan dan eventueel overwogen worden om er weer jonge lage aanplant voor in de plaats te zetten.  
Ik zou  middels deze mail dit onderwerp graag als discussiestuk inbrengen op de discussieavond 
zodat ook de mensen in de zaal hierover hun mening kunnen geven. 
Hopend op een positieve benadering van Uw kant en wachtend op Uw antwoord verblijf ik, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Inwoner HEETEN 
 
 
 


